

ICAMAP

ICAWOOD

## **Laurence Desmazieres Appointed Managing Partner of ICAWOOD**

**Luxembourg, December 5<sup>th</sup>, 2023 – ICAMAP, a leading real estate investment management company, co-founded by Guillaume Poitrinal, Harm Meijer and Alexandre Aquien, appoint Laurence Desmazieres as Managing Partner of ICAWOOD.**

Aged 31, Laurence Desmazieres is a graduate from HEC Paris. She started her career at Morgan Stanley. In 2018, Laurence Desmazières joined Guillaume Poitrinal and Alexandre Aquien to set up ICAMAP's activities in France and the ICAWOOD investment fund. In 2019, Laurence became Investment Director, and in 2022, Senior Director.



*Laurence Desmazières, Managing  
Partner of ICAWOOD*

ICAWOOD is a real estate development and investment fund launched in 2019 with €750 million of equity to design and develop next-generation low-carbon office buildings and mixed-used schemes within Greater Paris.

After 5 years of operations, ICAWOOD boasts c. 350,000 sqm of low carbon real estate in development.

For ICAWOOD, ICAMAP acts as investment & asset manager, and WO2 as technical project manager.

---

### **About ICAMAP**

ICAMAP is an independent investment fund management company specializing in real estate, founded in 2013 and led by its founding partners, Guillaume Poitrinal, Harm Meijer, and Alexandre Aquien. ICAMAP manages €1.7 billion in equity on behalf of leading international, institutional, and family office investors. ICAMAP manages real estate value-add funds across two main areas of investment expertise: low carbon real estate development (ICAWOOD - €750Mn of equity), and (listed or private) property companies (ICAMAP Investors and ICAMAX – c. €900Mn of equity). The teams of ICAMAP and ICAMAP Advisory are located in Luxembourg, Paris and London.

---

ICAMAP

---

---

ICAWOOD

---

## **Laurence Desmazieres est nommée *Managing Partner* d'ICAWOOD**

**Luxembourg, le 5 décembre 2023 – ICAMAP, une société de premier plan de gestion de fonds d'investissement en immobilier, cofondée par Guillaume Poitrinal, Harm Meijer et Alexandre Aquien, promeut Laurence Desmazières *Managing Partner* d'ICAWOOD.**

Âgée de 31 ans, Laurence Desmazières est diplômée de HEC Paris. Elle a débuté sa carrière chez Morgan Stanley. En 2018, Laurence Desmazières a rejoint Guillaume Poitrinal et Alexandre Aquien pour lancer les activités d'ICAMAP en France et monter le fonds d'investissement ICAWOOD. En 2019, Laurence a été promue *Investment Director*, et en 2022, *Senior Director*.



*Laurence Desmazières, Managing  
Partner d'ICAWOOD*

ICAWOOD est un fonds de développement et d'investissement en immobilier lancé en 2019. Avec 750 millions d'euros de fonds propres, ICAWOOD conçoit et développe des projets de bureaux et des projets mixtes de nouvelle génération, à très faible empreinte carbone, dans la métropole du Grand Paris.

Lancé il y a cinq ans, ICAWOOD compte aujourd'hui environ 350 000 mètres carrés d'immobilier bas carbone en développement.

ICAMAP agit en tant que *investment and asset manager* pour le compte d'ICAWOOD, et WO2 en tant que maître d'ouvrage délégué.

---

### **A propos d'ICAMAP**

ICAMAP est une société indépendante de gestion de fonds d'investissement spécialisée en immobilier, fondée en 2013 et dirigée par ses associés fondateurs, Guillaume Poitrinal, Harm Meijer et Alexandre Aquien. ICAMAP gère 1,7 milliard d'euros d'actifs au nom de grands investisseurs internationaux, institutionnels et de *family offices*. ICAMAP gère des fonds immobiliers *value-add* dans deux principaux domaines d'expertise en matière d'investissement : le développement immobilier à faible empreinte carbone (ICAWOOD - 750 millions d'euros de fonds propres), et les sociétés immobilières (cotées ou privées) (ICAMAP Investors et ICAMAX – environ 900 millions d'euros de fonds propres). Les équipes d'ICAMAP et d'ICAMAP Advisory sont basées au Luxembourg, à Paris et à Londres.